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Juhataja Maido Nõlvak 

Protokollija Maarika Koiduste 

 

Võtsid osa: lisatud registreerimisleht 

 

Päevakorra kinnitamine 

Maido Nõlvak tutvustas päevakorra eelnõu. 

Otsustati:kinnitada päevakord alljärgnevalt: 

1. Vinni vallavolikogu esimehe tervitus 

2. VIROL revisjonikomisjoni aruande kinnitamine 

3. VIROL 2021. a eelarve täitmise aruande kinnitamine 

4. VIROL 2021. a majandusaasta aruande kinnitamine 

5. Informatsioon, koosolekul algatatud küsimused 

Päevakord kinnitati ühehäälselt. 

 

1. Vinni vallavolikogu esimehe tervitus 

Aili Taal tervitas kolleege ja soovis tegusat koosolekut ning ilusat jaaniaega.  

 

2. VIROL revisjonikomisjoni aruande kinnitamine 

Riho Kutsar tutvustas revisjonikomisjoni aruannet ja tegi ettepaneku aruanne kinnitada. 

 

Otsustati: võtta vastu otsus nr 18 “Revisjonikomisjoni aruande kinnitamine”. 

Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud.  

 

3. VIROL 2021. a  eelarvet täitmise aruande kinnitamine 

Riho Kutsar tutvustas eelarve täitmise aruannet ja tegi ettepaneku aruanne kinnitada.  

 

Otsustati: võtta  vastu otsus nr 19 „Lääne-Viru Omavalitsuste Liidu 2021. a eelarve täitmise 

aruande kinnitamine“. 

Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud.’ 

 

4. VIROL 2021. a majandusaasta aruande kinnitamine 



Riho Kutsar tutvustas  majandusaasta aruannet ja tegi ettepaneku aruanne kinnitada. 

Indrek Kesküla tegi ettepaneku lisada tegevusaruandesse, et 2022. a jooksul toimub  VIROLi ja 

maakondliku arenduskeskuse ühinemine. 

 

Otsustati: võtta vastu otsus nr 20 “Lääne-Viru Omavalitsuste Liidu 2021. a majandusaasta aruande 

kinnitamine”. 

Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 

 

5. Informatsioon, koosolekul algatatud küsimused 

5.1. Sven Hõbemägi ja Indrek Kesküla andsid ülevaate  VIROLi ja arenduskeskuse ühinemise 

protsessi seinisest käigust ja edasistest plaanidest. 

5.2. Indrek Kesküla tõstatas küsimuse maakonna arengustrateegia tegevuskava koostamise kohta. 

Sven Hõbemägi: Esmane sisend KOVidelt ja teemarühmadelt. 15. 01.2023 peab olema 

arengustrateegia ja tegevuskava vastu võetud. MATAst rahastuse taotlemisel on oluline, et 

objektid/tegevused on arengustrateegia tegevuskavas.  

Peep Vassiljev: Koostada arengustrateegia koostamise/vastuvõtmise ajagraafik ning saata 

KOVidesse. Konsultant peaks arengudokumente volikogudes tutvustama. 

Sven Hõbemägi: Eeldame, et juhtrühma liikmed on pädevad ette kandma. 

5.3. Maido Nõlvak tõstatas küsimuse kliima- ja energiakava koostamise kohta.  

Peep Vassiljev: Osad mõõdikud on jaburad, sees on palju mõttetuid asju. Kui tahame saada 

volikogudelt kinnituse, siis peab dokument olema realistlik.  

Indrek Kesküla: Arengustrtaeegiasse sisse kirjutada, et täidame kliimakava mõõdikuid. 

Sven Hõbemägi: Kliimakava tutvustus planeeritud augustikuu juhatusse ja üldkoosolekule. 

5.4. Peep Vassiljev tegi ettepaneku korraldada avatud arutelu päevakorras olevatel aktuaalsetel 

teemadel: loomade varjupaiga rajamine, HEV kool,  maakonna arengustrateegia ja tegevuskava, 

kliima- ja energiakava, VIROL ja LVAK ühinemine jne. 

Otsustati: korraldada ühisarutelu 18. augustil algusega kell 9.00. 

5.5. Maido Nõlvak tõstatas DMO moodustamise teema.  

Meil tuleb teha otsus.  Riigi rahastus 220 000 eurot nelja aasta jooksul.  

Sven Hõbemägi: Augustikuus valmib analüüs, mille tellisid IVEK ja MTÜ Visit Virumaa. 

Triin Varek: Küsimus, kas MTÜ Visit Virumaa jääb maakonda esindama või peale 

konsolideerumist jääb MARO turismivaldkonnaga seotud ülesannet täitma ja ellu viima. 

Indrek Kesküla: Peame ka DMOsse panustama. Meil oli  esimene valik moodustada Ida-

Virumaaga ühine DMO. VIROLis olemas  turismi ja arendusinimene,  MTÜ-ga Visit Virumaa 

kokku leppida. 

5.6. Peep Vassiljev tegi ettepaneku kutsuda Riigikogu liikmed VIROLi üldkoosolekutele. 

5.7. Sven Hõbemägi informeeris, et P.P. Projekt OÜ esitas loomade varjupaiga kärbitud 

põhiprojekti ja hinnakalkulatsiooni, kus on toodud ehitise eeldatavaks maksumuseks ca 550 000 

eurot (käibemaksuta). 

 

 

 

 

 

Maido Nõlvak 

Üldkoosoleku juhataja       

        Maarika Koiduste 

         Protokollija 


